



de Peuleschil - Zevenhuizen

Volkstuinvereniging “de Peuleschil”

K.v.K. inschrijvingsnummer 40464107

Secretariaat: Goudsbloemstraat 37, 2761 GP Zevenhuizen

E-mail: volkstuindepeuleschil@hetnet.nl

www.depeuleschil.com

Bankrekening nr. NL92RABO 0375 0524 88

Tel.: 06 22682612

SAMENVATTING

van de Algemene Ledenvergadering (ALV) gehouden op maandag 13 november 2017

Aanwezig: Volgens de presentielijst 27 leden waarvan 5 bestuursleden en ook een aantal partners en/of introducés. Er werden 4 berichten van verhindering ontvangen.

Agendapunt 1, opening. Vz. opent de vergadering ca 19u30 met een welkomstwoord.

Agendapunten 2 en 3, vaststelling verslag van de ALV van vorig jaar en jaarverslag secretaris. Er zijn geen opmerkingen of vragen n.a.v. deze verslagen die dan ook ongewijzigd worden vastgesteld.

Agendapunt 4, financieel verslag 2017. Het verslag wordt door de penningmeester toegelicht. We staan er financieel goed voor met een gezonde reserve. Opvallend is dat er veel minder dan vorig jaar is verkocht van de winkelvoorraad. Hoewel dat niet zichtbaar is in de gepresenteerde cijfers wordt er door de leden van complex 1 (d.i. achter de begraafplaats) weinig gebruik gemaakt van deze service. Er is vooruitgang geboekt met het tijdig betalen van de facturen waardoor er minder beslag wordt gelegd op tijd en energie van de penningmeester. De regeling dat leden die de betalingstermijn met meer dan een maand overschrijden € 10 extra administratiekosten moeten betalen blijft gehandhaafd. Het financiële verslag wordt hierna ongewijzigd vastgesteld.

Agendapunt 5, verslag van de kascontrolecommissie. De kascontrole is uitgevoerd door de HH Anton Oosterom en Peter Alkemade. Anton meldde namens beiden dat de financiële administratie is gecontroleerd, punctueel en in orde is bevonden. Hierop is door de vergadering praktisch decharge verleend.

Agendapunt 6, benoeming nieuwe kascontrolecommissie. De nieuwe kascontrolecommissie bestaat uit Peter Alkemade en Klaas Jansen.

Agendapunten 7 en 8, begroting voor het verenigingsjaar 1 nov. 2017- 31 okt. 2018 en de tarieven. Penningmeester licht de begroting toe die er op neerkomt dat er nauwelijks veranderingen zijn ten opzichte van voorgaande jaren. Er zijn geen vragen over de begroting. De tarieven en waarborgsommen voor het komende seizoen zijn:

* Contributie € 15,- per jaar (= lidmaatschap)

* Huurtarief € 0,35 per m2 per jaar

* Waarborgsommen € 50 voor tuinen tot en met 100 m2, € 75 tot en met 200 m2 en € 100 vanaf 201 m2.

* Sleutelwaarborgsom € 3 per sleutel voor complex 1 en € 25 per gecertificeerde sleutel voor complex 2.

De contributie is met een opslag van € 5 verhoogd. Dat lijkt veel maar gerekend vanaf Hfl 15,- bij de oprichting van de vereniging, de wisselkoers bij de overgang van gulden naar Euro én de inflatie vanaf 1975 komen we ongeveer op dit bedrag uit. Het betreft nog steeds de contributie per jaar. De opslag zal in natura ten goede komen aan het krimpende aantal vrijwilligers die het vele onderhoudswerk ten gunste van allen verrichten.

Na een korte koffiepauze wordt de vergadering voortgezet met

Agendapunt 9, bestuursverkiezing. Aftredend en herkiesbaar zijn Rien van Westreenen en Izak Beijer. Er hebben zich helaas geen andere kandidaten gemeld en daardoor zijn deze heren met algemene instemming herkozen. De samenstelling van het bestuur is daarmee:

- Izak Beijer(voorzitter)
- Albert Snoei (penningmeester)

- Rob Bordes (secretaris)
- Rien van Westreenen (algemeen bestuurslid en beheerder van de verenigingssite)
- Richard Schippers (algemeen bestuurslid en eerste aanspreekpunt voor complex 1)

Agendapunt 10 en 11, rondvraag en sluiting. Hier komt nog ter sprake:

- Gevraagd naar de behoefte aan een jaarlijkse barbecue (BBQ) blijkt dat er animo is om deze traditie voort te zetten. Om dit evenement niet van de bestuursleden afhankelijk te laten zijn wordt een werkgroep (WG) gevormd die de zaak zal organiseren. Deze WG bestaat voor komend seizoen uit Piet Keijzer, Martin Mastwijk, Erik Tempelaars, Wim Wondergem en Leen v.d. Berg. Het secretariaat zal de nodige administratieve ondersteuning verlenen. De datum blijft onveranderd de tweede zaterdag voor aanvang van de basisschoolvakantie midden Nederland (d.i. in 2018 14 juli t/m 26 augustus). Dat is dus 30 juni.
- Rob Bordes gaat na 13 jaar nu zijn laatste jaar als secretaris in omdat hij wil ophouden voordat hij 80 jaar wordt. Er heeft zich nog geen opvolger gemeld. Vz benadrukt dat het van belang is dat er tijdig een opvolging komt zodat de overdracht soepel kan verlopen. Naast het de typische secretarisswerk (zie art. 5 van het HHR) en de introductie van nieuwe leden doet Rob nog e.e.a. en dat zal hij blijven doen zo lang dat nog kan. Suggesties voor opvolging zijn welkom.
- Mirjam Hendriks vraagt of iemand een (naar haar oordeel) erg lekkende kraan kan vervangen. Dat wordt onderling geregeld.
- Loslopende honden zijn niet toegestaan (art 10d van het HHR) evenals het huisvesten van vogels, waaronder ook kippen (art. 10e). Overtreders kunnen hierop worden aangesproken en bij herhaling worden gemeld aan het bestuur. Vz. vraagt ter zake niet zelf corrigerende actie te ondernemen.
- Het bedrijf Honkoop te Stolwijk waar sommigen plantjes en stekgoed haalden houdt er per 1 januari mee op. Gebr. De Gier Bovenkerkseweg 82a te Stolwijk neemt de activiteiten over (tel. 0182 342760).
- Op C1 werd geen paardenmest aangevoerd omdat daar geen stortplaats voor is. Piet Keijzer kan regelen dat dit wel gaat gebeuren door te storten op het parkeerterrein en daarvoor moet dan wel de aangevoerde mest nog dezelfde dag worden weggekruid.
- Op verzoek zal er begin volgend jaar een nieuwe vracht schelpen worden gekocht voor het onderhoud van de hoofdpaden op beide complexen.
- Ook dit jaar weer zal Piet Keijzer de bestelling en aflevering van zaad e.d. bij van de Wal op zich nemen. De zaadkranten zijn na de vergadering beschikbaar. Voor leden die vorig jaar hebben besteld is een met hun naam gestickerd exemplaar gereserveerd.

Agendapunt 11, presentatie over bemesting. Albert Snoei geeft een naar ieders oordeel ca 30 min. durende interessante presentatie over bemesting. Deze presentatie riep veel discussie op en werd algemeen gewaardeerd. Het houden van presentaties over andere onderwerpen verdient navolging en het bestuur zal de mogelijkheden daarvoor onderzoeken.

Na afloop van de presentatie werd de vergadering afgesloten met de uitnodiging nog even na te praten en een drankje te gebruiken. Hiervan werd ruim en geanimeerd gebruik gemaakt.

21 november 2017
Rob Bordes